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Schriftelijke vragen 

Datum: 19 januari 2022 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  ABZ

Onderwerp: Vertraging oplevering kunstgrasvelden Heerjansdam

Geacht college.

Het kunstgrasveld bij Heerjansdam zou deze maand klaar zijn. De aanleg ligt, zo hebben wij 
begrepen momenteel stil en het is wachten op de vergunning voor de lichtmasten. 

-Klopt onze informatie dat de werkzaamheden aan de aanleg kunstgrasveld(en) bij de 
voetbalvereniging Heerjansdam om deze reden stil liggen?
-Kunt u ons uitleggen waarom deze vergunning niet tijdig is aangevraagd?
Indien onze informatie niet klopt, wat is dan de reden van het stilleggen van de 
werkzaamheden? 
-Op welke wijze heeft u het bestuur van de voetbalvereniging geïnformeerd over deze 
vertraging?
-Op welke datum is de oplevering voorzien?
-Is op die datum het veld/de velden per direct bespeelbaar?
-Indien het veld/de velden niet direct bespeelbaar zijn wanneer zijn ze dat dan wel?

De vereniging maakt door deze, in onze ogen fout van de gemeente (aanname), extra kosten 
doordat zij langer het veld bij Slikkerveer moeten huren.
Op welke wijze kan de gemeente de vereniging tegemoet komen door deze in onze ogen 
gemaakte fout aan de zijde van de Gemeente?

Wij vernemen graag zo spoedig mogelijk uw reactie.

Met vriendelijke groet, 

Fred Loos
Algemeen Belang Zwijndrecht


